
Möte med distriktets klubbar, Västerås 5 maj 2024

Närvarande klubbar: Sala BS, Folkare, Västeråsbridgen, Smedstaden, BK Örjan, Köpings BS, 
Arboga BK, Strängnäs BK, totalt 19 deltagare


Information från ordförande


Hänt sedan förra mötet 
Enkäten. Besvarades men resultatet sade inte så mycket annat än att det finns ett ointresse för att 
spela DM-tävlingar.

Anmäl-tidigt-rabatt - har inte heller gett så mycket för att få fler att spela DM.

Mälarrallyt - klubbarnas silvertävlingar: Alla Silvertävlingar utom Arbogas har ställts in på grund av 
lågt intresse.

TL och Ruter-rätt nivå-utbildningar. Utbildningarna har genomförts med gott resultat.


Varför har vi ett distriktsförbund? Rollen är att förmedla information mellan Riksförbundet och 
medlemsklubbarna. Första klubbträffen var 2023, men dessa möten ska bli årligen 
återkommande.


Förbundets hemsida. Viktigt att lära nya som gamla spelare att besöka Bridgeförbundets 
hemsida, vilket ger möjlighet att länka vidare till sin klubbs hemsida. Lennart visade de olika 
funktionerna på hemsidan.


HCP 62. Ny HP-gräns nu införd. Det finns ett diskussionsforum på förbundets hemsida. Ett 
rättvisare system för nya spelare, som ger dem möjlighet att kunna spela på ”rätt nivå”.


Silvertävlingarna. Det är allt för få tävlande - hur ska vi få flera? Kan mer erfarna spelare bli 
mentorer till spelare som inte deltagit ännu? Hur kan man lösa det ekonomiskt? Kan mentorerna 
få nedsatt startavgift? Vi kanske ska kalla dem något mindre ”farligt” än ”Silvertävlingar”. Varje ort 
hittat ett lämpligt namn. Förslag avseende DM framfördes under diskussionen:  Kan man 
uppmuntra distriktet att ”sponsra” mellanskillnaden i startavgift för att genomföra klubbkval till 
DM/SM? Kan man ta en disciplin i taget (årsvis).


Sommarbridge: En förteckning över hur distriktets klubbar spelar i sommar sammanställs och 
skickas ut av Lennart.


Bridge-X är framtaget av förbundet för klubbarna och innehåller tre prioriterade områden:

- Klubbfunktionärer: tips på vad man kan göra för att uppmärksamma funktionärer på alla nivåer. 
Klubbfunktionärshandboken finns att beställa från förbundet, digitalt eller tryckt via 
kansliet@svenskbridge.se

- Rekrytering: vårt viktigaste uppdrag. Viktigt att se till att klubben behåller de medlemmar som 
gått en kurs. Hur locka nyutbildade att vilja spela tävling? Kanske ha tävlingar som är reserverade 
för spelare med höga handikapp. Strängnäs har använt ”rekryteringskedjan” för att rekrytera. 
Viktigt att vara med i SISU för att få sponsrad kurslitteratur. ”Ta med en vän” fungerar bra för 
introduktion till minibridge. Annonsering i tidningar är dyrt. Förbundet har digitala tematräffar, bl.a. 
om rekrytering och hur klubben ska ”synas”. 

- Tävlingar för alla 
Förbundet har en PDF om detta utifrån en tematräff som varit tidigare. 


Styrelsemöten 
Punkter i alla styrelsemöten bör vara återkommande och ha som bakgrundsidé:

Vad vill vi?

Hur ska vi göra det?

Vem ska göra det?

Utvärdering av genomförda beslut/aktiviteter


mailto:kansliet@svenskbridge.se


Bridgetime 
Rutersystemet kommer att försvinna och ersättas av något annat… Några klubbar testkör 
systemet Bridgetime, men Bridgemate-dosorna kommer att fortsätta användas och eventuellt 
kompletteras med ”paddor”. Alla klubbar får ett eget konto i Bridgetime. Varje spelare som deltar 
kommer att kosta 10 kr mer än i dag så anmälningsavgifterna kommer att höjas med samma 
belopp. Beslut från förbundet kommer under året. Implementering förmodligen under senare 
delen av 2025.


Inventering av deltagarnas idéer om vad som är viktigt att tänka på med Bridgetime

- Enkelhet (det här är enklare än Ruter)

- Önskemål om länkar till distriktets klubbar för att kunna följa tävlingarna online

- Kan man lägga in brickorna i bridgemate/systemet

- Domslut

- Korrigeringar?

- Lagtävlingar?

- Skrivare kopplad?

- Resultatlistor?

- Öppna gamla tävlingar

- Vad gör man när nätet ligger nere?

- Korrigera felinmatade medlemsnummer

- Teknisk support via telefon


Vid pennan

Ann-Sophie Tersmeden



